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公 司 简 介

2000 年成立的上海久龙环境技术工程有限公

司，是一家从事水处理及污染治理工作，从咨询、

设计、加工、安装、调试等一条龙承包服务的专

业技术工程公司。

本着“认真、创新、完美”的经营理念，结

合企业创始人及高级技术人员在水处理及环境保

护处理技术方面近 30 年中外企业的经验积累，

独创了本公司在生化处理技术方面的 OMBR、

L&OCASS 工 艺， 包 括 BioLake/MBR/MBBR/

FBBR/RBC 等工艺的强化应用及自动控制与管理

系统，使用户获得最可靠、最稳定、最优质的服务。

LongLong Environment Technology Ltd. Co., established in 
2000, works extensively with water treatment. The company 
provides one package of services including consultation, design, 
equipment manufacturing, installation and operator training.  

With over 30 years of operations experience with industrial 
and municipal treatment systems., the founder and senior 
experts operate under the principle of "Earnest, Innovative, 
Perfected". Through local and global experience, LongLong 
Water. has created original biological treatment processes OMBR 
and L&OCASS, including the intensified application and automatic 
control and management systems of the MBR/MBBR/FBBR/RBC 
processes. This provides clients with the most reliable, stable and 
perfect services.

A bout the company

01/02
久龙水务  水系统解决方案专业供应商
LONGLONG WATER SOLUTION EXPERT



主要业务范围M ain business scope

随州联合玉龙污水厂厂区全景

环保设备销售维护
代理销售各类进口环保仪器仪表、计量泵及隔膜泵、污泥刮泥机、

格栅等多种环保处理设备

企业环保设施管理
保持水处理设施正常运行

环保技术咨询培训
水处理技术培训与运行管理工艺咨询

环境工程设计建设  
污水、纯水、工业循环水处理设施工艺

设计及建设

Design and Construct ion of  Water 
Treatment
Wa ste wate r  t re at m e nt  syste m ,  wate r 
purification system, Industrial cooling water 
system

Consultation and Training of Water Treatment 
Troubleshooting
work with the treatment system staff in resolving 
operational problems

Operation and Management of Customized 
workshops
help treatment plants fine-tune their systems to 
provide consistent treatment while minimizing 
operational costs.

Sales and Maintenance of Water Treatment Equipment
Agency sales of various imported equipment include water pollution analysis instruments 
and metering pumps, diaphragm pumps, sludge scrapers, grid, gratings, etc.



久龙水务技术核心L onglong Water Advanced Technology

先进独特的圆池方做技术，使建设用地、成本更省

具有国内领先的地埋式污水站建设经验

全系统自动化控制技术，确保运行更稳定更省电

几十年的污水生化处理领域的经验，确保项目可靠达标	

The advanced and unique with "Using square structure tank instead of conventional circular structure tank" technology reduce more 
construction land area and cost.

We are experienced leading the technology of underground water treatment plants in China local market. 

The full-system automated control technology ensures more stable operation and reduction of power consumption.

Over 30 years of operations experience in the biological wastewater treatment system ensures that the project can reach it targets.
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主要业绩技术I ntroduction to the main achievements 
and technologies of our company

Our company has the most achievements in the biological wastewater treatment of 
beverage and food.  Aiming at the situation of frequent changes of the inflow amount and 
concentration of the beverage and food wastewater, LongLong Water the "anaerobic+FBBR/
RBC+ active sludge" or "anaerobic+FBBR/RBC+MBR" process together with the accurate 
aeration rate control system to help treatment plants fine-tune their systems to provide 
consistent treatment while minimizing operational costs.

In terms of dyes, pharmaceutical, chemical and coking wastewater, our company adopts 
the classic LongLong Water treatment technology——"ternary physical and chemical 
treatment process +biological treatment" to resolving the troublethooting of wastewater 
chroma and low B/C. 

In terms of treatment of specific ionic sewage such as plating wastewater and fluorine 
wastewater, our company has rich practical experience, and has achieved success in more than 
ten projects including Mitsubishi Elevators (treatment of plating wastewater) and glaze plants 
(fluorine wastewater).

The unique of "Using square structure sedimentation tank instead of conventional 
circular structure sedimentation tank" technology for constructing the sedimentation 
tank completely innovates the traditional water treatment approach . The technology 
ensures that the sedimentation tank can share walls with all functional tank and reduce 
construction costs. By such technology, an effective surface load which is 20% more than 
that of the circular structure tank can be obtained. Meanwhile, the technology realizes 
the construction of the fully underground construction of the water treatment systems.

For treatment of the industrial circulating cooling water and boiler water, our company 
utilizes the internationally advanced water treatment technology to provide clients 
with customized water solutions, thus ensuring the safety and reliability of the system, 
prolonging the service life of the equipment, enhancing operational efficiency, and 
reducing comprehensive operation costs. 

    工业循环冷却水和锅炉水处理，运用国际领先的水处理技术，致力于为客户

提供量身定制的水处理解决方案，保障系统安全性和可靠性，维护设备使用寿

命，提升运行效率，降低综合运行成本。

     独特的沉淀池“圆池方做”技术，彻底颠覆了水处理传统方式。“圆池方做”

确保了沉淀池与各功能池可以共壁，降低建设成本；在有限占地面积可以获得

比圆池多 20% 的有效表面负荷；同时，“圆池方做”使污水站全地埋式建设

得以实现。

    在金属废水、含氟废水等特定离子污水处理方面，具有丰富的实践经验，获

得在三菱电梯（涂装废水处理）、琉璃工房（含氟废水）等近十多个项目获得成功。

     在染料、制药、化工、焦化废水上，公司采用久龙水务经典的处理技术——“三

元式物化 + 生化”，彻底解决该类废水色度、可生化度低等处理难度。

   在饮料食品废水生化处理上具有国内最多业绩的公司。针对饮料食品废水进

水水量水质变化频繁，久龙水务独创应用“厌氧 +FBBR/RBC+ 活性污泥”或“厌

氧 +FBBR/RBC+MBR”，再配套精确曝气量控制系统，确保废水处理运行稳

定达标。
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服务领域S ervice scope

饮料食品废水处理	 印染制药化工废水

电镀涂装废水处理	 市政生活污水处理

工业家用纯水处理	 工业循环水处理

Beverage and food wastewater	 Dye\pharmaceutical and chemical wastewater 

Plating wastewater	 Municipal treatment systems

Treatment of purified water	 Treatment of cooling and boiler water 



我 们 的 客 户O ur clients

我 们 的 客 户O

美国麦王
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